6/8/2025 报告事項

- 1. 这学期成人主日学最后一次是在 6/15 主日, 暑假期间 6/22-8/3 考虑弟兄姐妹们及朋友们外出, 主日学暂停,下学期主日学 8 月 10 日恢复
- 2. 請為青少年 6 月 9 日至 13 日的肯塔基州哈蘭短宣之旅禱告。感謝您的支持。
- 3. 为了准备父亲节家长对孩子的足球比赛,我们於星期六下午4点練習。欢迎大家参加!
- 4. 暑假期间 6/22-8/3, 爱宴暂停
- 5. 今日爱宴后 1:10-3:00 召开同工会,请同工们预留时间按时参加。
- 6. 6月25日周三青少年將前往 King's island 遊樂園, 請發送電子郵件給 Kirt 牧師告知你是否參與, 請自行前往 www.visitkingsisland.com 购买门票。
- 7. MCCA 夏令會將於7月3日至7月6日在俄亥俄州戴頓市 Wright State University 舉行。正式開放線上報名。

6/8/2025

感恩和代禱

- 1. 为教会的合一祷告
- 2. 为教会新朋友的跟进祷告。
- 3. 为教会的牧师、长老、执事同工祷告。求 主赐给他们智慧、力量和服侍的心,牧养 和治理莱城教会。
- 4. 为周三祷告会祷告。求主将祷告的负担赐予更多的肢体,让我们认识到祷告是我们教会、家庭和个人复兴的基础。"神阿,我们称谢你,我们称谢你,因为你的名相近,人都述说你奇妙的作为。"诗 75: 1。
- 5. 为教会各个小组祷告。求主加添每个小组 长信心和力量,也将火热爱主的心放在每 一位肢体的生命中。
- 6. 为年长者和身旁有需要的肢体祷告。

6/8/2025 Announcement

- 1. This semester's final adult Sunday School session will be on Sunday, June 15. During the summer break (June 22 to August 3), Sunday School will be on pause to accommodate brothers, sisters, and friends who may be traveling. The next semester of Sunday School will resume on August 10.
- 2. Please Pray for Youth Mission Trip to Harlan, KY on June 9-13. Thank you for your support.
- 3. To prepare for Father's Day parents vs kids soccer game we will practice on Saturday at 4pm. Everyone is welcome!
- 4. During the summer break (June 22 to August 3), the love feast will be paused.
- 5. After today's love feast, there will be a governing board meeting from 1:10 to 3:00 PM. Please reserve time and attend promptly.
- 6. Wednesday 6/25 Youth trip to King's Island. Please email P Kirt to let him know. Please buy your own tickets at www.visitkingsisland.com.
- 7. The MCCA Summer Retreat will be held from July 3 to July 6 at Wright State

University in Dayton, Ohio. Online registration is now officially open.

6/8/2025

Praise and Prayer

- 1. Pray for the unity of the church
- 2. Pray for the follow-up of new friends in the church.
- 3. Pray for LCCC pastors, Elders, deacons, coworkers. May God give them wisdom, power, and willing heart to lead and teach LCCC congregation.
- 4. Pray for prayer meeting every Wednesdays. May the Lord grant more members the burden of prayer, helping us recognize that prayer is the foundation for the revival of our church, families, and individuals. 'We give thanks to you, O God; we give thanks, for your name is near. We recount your wondrous deeds.' Psalm 75:1.
- 5. Pray for LCCC small group leaders. May the Lord increase the faith and strength of each group leader and may the fervent love for the Lord be placed in the life of every member.
- 6. Pray for elderly and bodies in need.